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20 926 Wijziging van de loonbelasting en de 
inkomstenbelasting (verhoging kostenforfait 
inkomsten uit vroegere arbeid) 

1 Samenstelling: Christiaanse (CDA) 
(voorzitter), Boorsma (CDA), Van Leeuwen 
(CDA), Simons (PvdA), Tjeenk Willink 
(PvdA), Zoon (PvdA), Braakman (VVD), Van 
Graafeiland (VVD), Vis (D66), Barendregt 
(SGP), De Gaay Fortman (PPR), Vogt (PSP), 
Schuurman (RPF), mw. Bolding (CPN), Van 
der Jagt (GPV) 

VOORLOPIGE VERSLAG VAN DE VASTE COMMISSIE VOOR 
FINANCIEN1 

Vastgesteld 13 december 1988 

De leden van de P.v.d.A. fractie wensten de navolgende vragen te 
stellen. 

1. Waarom heeft de verhoging van het kostenforfait betrekking op 
bepaalde groepen en uitkeringsgerechtigden? 

2. Welke belastingplichtigen komen op grond van hun belastbaar 
inkomen, niet verkregen uit tegenwoordige arbeid, of niet zijnde winst uit 
ondernemingen, inkomsten uit goederen, rente of inkomsten uit effecten 
niet in aanmerking voor de voorgestelde verhoging van het kostenforfait? 

3. Kunnen met name personen, die uitsluitend alimentatie ontvangen, 
niet in aanmerking komen voor de regeling, maar wel als zij naast hun 
alimentatie een geringe uitkering van gemeenten in het kader van de 
bijstand ontvangen? Wordt zulks als rechtvaardig beschouwd? Zo ja, 
waarom? 

4. Is de staatssecretaris bereid te overwegen de voorgestelde regeling 
een iets wijdere strekking te geven, opdat ook alimentatiegerechtigden 
kunnen profiteren van de voorgestelde bescheiden inkomensverbetering 
in de sfeer van de uitkeringen? Zo neen, waarom niet? 

5. Is het waar dat het ter beschikking gestelde bedrag van f 200 
miljoen ook voor de jaren na 1 989 ter beschikking blijft voor de gekozen 
groepen? 

De leden van de V.V.D.-fractie hadden met instemming kennis 
genomen van het onderhavige wetsvoorstel, zowel voor wat betreft de 
inhoud als wijze van verwerking (forfaitverhoging). Zij wensten echter te 
onderstrepen dat de wijze van verwerking geen vrijheid is voor pleidooien 
tot verhogen, verlagen en introduceren van aftrekposten waarvoor op 
zichzelf geen fiscale gronden bestaan. 

De leden van de overige fracties behielden zich het recht voor bij de 
openbare behandeling nader op deze materie in te gaan. 
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Algemeen was men van mening dat slechts dan een eindverslag uitge-
bracht zou kunnen worden en daarmede een openbare behandeling 
mogelijk zou kunnen worden gemaakt, indien de bewindsman tijdig een 
bevredigend antwoord op de hiervoor gestelde vragen zou geven. 

De voorzitter van de commissie, 
Christiaanse 

De griffier van de commissie, 
Sprey 
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